

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

1.

These Terms and Conditions concern the offer (the “Offer”) for Samsung Galaxy Z Fold8, Galaxy Z Fold8 Ultra and Galaxy Z Flip8 (the “Device(s)”) available to customers upon purchasing these Devices from Samsung Online Store during the period between the 10th of September 2026 until the 06th of October 2026, or until the stock lasts, whichever comes first (the “Validity Period”).
2.

Up to 30% discount on the selected item(s) if customer adds only 1 item or quantity from Add On / Multi Buy offer. This is applicable only with selected Galaxy device(s) and on selected added item(s) only.
3.

Samsung Rewards Program Terms & Conditions apply.
4.

Trade-in program Terms & Conditions apply.
5.

Google AI Gemini Terms & Conditions apply.
6.

Spotify Terms & Condition apply.
7.

Samsung Care+ Terms & Conditions Apply: by availing this Offer, you confirm that you read and agreed on the Samsung Care+ Terms & Conditions. Samsung Care+ offer consists in 3(three) months free for customers choosing the Samsung Care+ monthly plan.
8.

The promotions may cannot be used in conjunction with any other discounts or offers.
9.

Delivery might be subject to some delay due to out of hand reasons.
10.

In case of any close promotion communication by any channel / source, the given promotion or voucher code(s) will be for the specific and defined time only. May applicable on selected item(s).
11.

Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the offer or to modify these Terms and Conditions at any time prior to or during the Validity Period.
12.

In case the bundle item is out of stock, customer can still proceed with main item order and same “main item” will be fulfilled. No later claims for the will be fulfilled.
13.

Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these Terms and Conditions and/or this Offer.
14.

By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.
15.

Strict Limitations on Promotional Codes: All promotional codes, vouchers, discounts, and offers (collectively, "Offers") are issued for temporary, promotional purposes only. Every Offer is strictly limited to one (1) single use per customer, unless explicitly stated otherwise in the specific campaign rules.
16.

Prohibition of Multi-Account Circumvention: Customers are strictly prohibited from creating, operating, or utilizing multiple user accounts, alternative email addresses, guest checkouts, or separate phone numbers to bypass transaction limits as mentioned above point (13), harvest identical discount codes, or circumvent maximum order quantities.
17.

Right of Immediate Order Cancellation: Samsung’s shall have the right to cancel any order in case of or suspicion of fraudulent activity without consulting the customer or without prior notice or obtaining his/her consent.
18.

Remedy of Cancellation: Upon cancellation of an order due to a breach of this policy, Samsung’s sole liability shall be to issue a full refund of the actual cash amount paid by the customer for the cancelled transaction.
1.

تتعلق هذه الشروط والأحكام ("العرض") الخاص بأجهزة Galaxy Z Fold8 و Samsung Galaxy Z Flip8 و Galaxy Z Fold8 Ultra ("الجهاز" أو "الأجهزة")، والمتاح للعملاء عند شراء هذه الأجهزة من متجر سامسونج الإلكتروني خلال الفترة الممتدة من 10 سبتمبر 2026 وحتى 06 أكتوبر 2026، أو حتى نفاذ الكمية، أيهما أسبق ("فترة الصلاحية").
2.

خصم يصل إلى 30% على المنتج (أو المنتجات) المحددة في حال إضافة منتج واحد فقط أو كمية واحدة ضمن عروض "الإضافات" (Add-On) أو "الشراء المتعدد" (Multi-Buy). يسري هذا العرض حصراً عند شراء أجهزة Galaxy محددة وعلى المنتجات المضافة المحددة فقط.
3.

تطبيق شروط وأحكام برنامج مكافآت سامسونج.
4.

تطبيق شروط وأحكام برنامج الاستبدال.
5.

تُطبّق شروط وأحكام Google AI Gemini.
6.

تُطبّق شروط وأحكام Spotify.
7.

تطبيق الشروط والأحكام الخاصة بـ Samsung Care+: عند الاستفادة من عرض الطلب هذا، فإنك تؤكد اطلاعك على الشروط والأحكام الخاصة بـ Samsung Care+ وموافقتك عليها. يتمثل عرض الطلب لـ Samsung Care+ في توفير الخدمة مجاناً لمدة 3 (ثلاثة) أشهر للعملاء الذين يختارون خطة Samsung Care+ الشهرية.
8.

لا يمكن استخدام العروض الترويجية مع أي خصومات أو عروض أخرى.
9.

قد يتعرض التسليم لبعض التأخير لأسباب خارجة عن السيطرة.
10.

في حالة وجود أي عرض ترويجي من خلال أي قناة / مصدر، فإن الرمز الترويجي أو رمز (رموز) القسيمة المحددة سيكون محدد ولفترة محددة فقط. قد ينطبق على جهاز (أجهزة) المحددة.
11.

تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالأحقية، وبملاء إرادتها ووفقاً للقوانين المعمول بها، في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة للعرض، أو إجراء أي تعديل، تغيير، حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، وفي أي وقت سواء قبل أو خلال فترة السريان.
12.

في حالة نفاذ مخزون ايا من المنتجات في الباقه ، بإمكان العميل متابعة طلب المنتج الرئيسي وسيتم تنفيذ الطلب وتوصيل المنتج المطلوب بدون الهدية. لن يتم القبول بأي مطالبات لاحقة بخصوص الهدايا ، الهدية المجانية.
13.

لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل ناجمة بما في ذلك الخسائر و/أو التأخير و/أو الأضرار من أي نوع فيما يرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو بالمشاركة في هذا العرض.
14.

إذا قام العميل بالإشتراك في هذا العرض فإنه يقبل بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذا ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين المملكة العربية السعودية وأن أي خلاف سيتم تسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص بها.
15.

قيود على الرموز الترويجية: يتم إصدار جميع الرموز الترويجية والقسائم والخصومات والعروض (وُيشار إليها مجتمعةً بـ "العروض") لأغراض ترويجية مؤقتة فقط. ويقتصر استخدام كل عرض بشكل صارم على استخدام واحد (13) فقط لكل عميل ، ما لم يُنص صراحةً على خلاف ذلك في القواعد الخاصة بالحملة المعنية.
16.

حظر التحايل باستخدام حسابات متعددة: يُحظر على العملاء بشكل صارم إنشاء أو تشغيل أو استخدام حسابات مستخدمين متعددة، أو عناوين بريد إلكتروني بديلة، أو إتمام عمليات الشراء كضيف، أو استخدام أرقام هواتف منفصلة، لغرض تجاوز حدود المعاملات المنصوصة عليها في الفقرة 1، أو الحصول على رموز خصم متطابقة، أو التحايل على الحد الأقصى لكميات الطلب.
17.

الحق في الإلغاء الفوري للطلبات: يحق إلى سامسونج إلغاء أي طلب في حالة الاشتباه في وجود نشاط احتيالي دون استشارة العميل أو إشعار مسبق أو الحصول على موافقته .
18.

الإجراء المترتب على الإلغاء:عند إلغاء طلب بسبب مخالفة هذه السياسة، تقتصر مسؤولية سامسونج على إصدار استرداد كامل للمبلغ النقدي الفعلي الذي دفعه العميل مقابل المعاملة الملغاة. ولا تتحمل سامسونج أي مسؤولية عن أي خسارة متصورة في قيمة الخصم، أو فرصة فائتة، أو أضرار تبعية.

Samsung shall not be liable for any perceived loss of discount value, missed opportunity, or auxiliary damages.

19. Account Suspension and Blacklisting: Continuous or deliberate attempts to manipulate promotional mechanisms, bypass platform security infrastructure, or exploit technical errors will result in the immediate and permanent termination of the customer’s account(s), cancellation of membership privileges, and the blacklisting of the associated delivery addresses from all future transactions on the platform.

19. تعليق الحساب والإدراج في القائمة السوداء:ستؤدي المحاولات المستمرة أو المتعمدة للتلاعب بالآليات الترويجية، أو تجاوز البنية التحتية الأمانية للمنصة، أو استغلال الأخطاء التقنية، إلى الإنهاء الفوري والدائم لحساب (حسابات) العميل، وإلغاء امتيازات العضوية، وإدراج عناوين التوصيل المرتبطة في القائمة السوداء ومنعها من إجراء أي معاملات مستقبلية على المنصة.